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Zwracam siq do pana z pro{bq, aby podlegfe panu sluiby dokonaty usuniqcia

ubytk6w w nawierzchni nastepujacych ulic:
o Sasankowej
o Rybnickiej- od rozwidlenia z ulicq Spokojnq
. Zytniej wzdlui bloku 2ytnia 60
o Saperskiej
o Sportowej- popekana trylinka

ubytki w nawierzchniach ww uric sq w niekt6rych miejscach bardzo grgbokie, co stanowi
realne zagroienie dla uczestnik6w ruchu.

ProszQ pana prerydenta o pomoc w tej sprawie.

Z powaianiem
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